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موحد: عملکرد باشگاه دبیری فراتر از انتظارات بود
عصرآزادی / س�رویس ورزشی - فرهاد 
فرهادپ�ور: مدی�ر آکادمی باش�گاه دبیری 
تبریز گفت: عملکرد باش�گاه دبیری تبریز 

در سال 1400 فراتر از انتظارات بود.
به گزارش سرویس ورزش��ی عصرآزادی، عادل 
جعفر موحد در گفت و گو با خبرنگاران اظهار داشت: 
امسال باشگاه دبیری دو تیم نونهالان در لیگ برتر 
کشور و نوجوانان در لیگ استان آذربایجان شرقی 
داشت. وی افزود: در بحث تیم نونهالان باید اشاره 
کنم در س��ال های گذش��ته این تی��م در مرحله 
مقدماتی حذف می ش��د و خوش��بختانه امسال 
موفق شدیم از مرحله مقدماتی به عنوان قهرمان و صدرنشین صعود و در جمع 10 تیم برتر قرار 
گیریم و تلاش ها همچنان ادامه دارد و انش��االله در مرحله دوم هم نتایج خوب کس��ب و به جمع 
4 تیم صعود خواهیم کرد. موحد گفت: تیم نوجوانان دبیری هم در اولین مس��ابقه خود در لیگ 
اس��تان به برتری پر گل دس��ت یافته و برای سایر مدعیان خط و نشان کشید و روی این تیم هم 
خیلی حساب باز کرده و امیدواریم بتواند سهمیه حضور در مسابقات لیگ مناطق کشور را دریافت 
کند. مدیر آکادمی باشگاه دبیری در خاتمه گفت: جا دارد از خانواده دبیری بابت حمایت هایشان از 
ورزش، آقای مهندس کلاشی و مربیان زحمتکش تیم آقایان ناصر باقری و رسول محمدپور و سایر 
مربیان، بازیکنان و عوامل باشگاه دبیری تشکر کنم که با اتحاد و همدلی سالی سرشار از موفقیت 

در سال 1400 را رقم زدیم.

فنی ترین تکواندوکار نونهالان استان آذربایجان شرقی: 

تلاش می کنم موفقیت هایم ادامه یابد

عصرآزادی / سرویس ورزشی - فرهاد دلیر: تکواندوکار نونهالان آذربایجان شرقی 
گفت: در بین 190 تکواندوکار مس�ابقات نونهالان استان آذربایجان شرقی به عنوان 

فنی ترین تکواندوکار معرفی شدم.
به گزارش س��رویس ورزش��ی عصرآزادی، علی س��نایی تکواندوکار تیم عجب شیر در مورد 
موفقیت اخیر خود در مسابقات نونهالان استان آذربایجان شرقی گفت: در وزن پنجم مسابقات 
که وزن پرشرکت کننده ای بود بعد از 6 مسابقه به قهرمانی رسیده و مدال طلا را کسب کردم. 
وی گفت: همچنین در بین 190 تکواندوکار حاضر در مس��ابقات نونهالان اس��تان آذربایجان 
ش��رقی به عنوان فنی ترین تکواندوکار معرفی شدم. سنایی در مور شروع تکواندواش گفت: 6 
سال است که فعالیت خود در این رشته ورزشی را آغاز کردم و چند مقام اول استانی را داشته 
و در رده خردسالان در سال 97 به مقام دوم کشور دست یافتم و تلاش می کنم این موفقیت 
ها ادامه یابد. وی افزود: جا دارد از استادم که برای من خیلی زحمت کشیده و موفقیت هایم 

را مدیون ایشان هستم، تشکر نمایم.

برتری باخت های تراکتور در لیگ برتر

عص�رآزادی / س�رویس ورزش�ی - فرهاد فرهادپور: با شکس�ت روز پنج ش�نبه 
گذش�ته تی�م تراکتور، این تیم بی�ش از نیمی از بازی های این فص�ل خود را واگذار 

نموده است.
به گزارش سرویس ورزشی عصرآزادی، تیم تراکتور در هفته بیست و سوم لیگ برتر فوتبال 
کشور در اراک برابر تیم آلومینیوم اراک در حالی با یک گل مغلوب شد که یک ضربه پنالتی را 
در این بازی از دست داد. تراکتوری ها در بازی مقابل پدیده هم که با تساوی به اتمام رسیده 
بود، یک ضربه پنالتی را از دس��ت داده بودند تا ضربات پنالتی برای بازیکنان این تیم کابوس 
شود. سرخپوشان تبریزی در 23 بازی که این فصل در لیگ برتر انجام دادند، 3 پیروزی کسب 
کرده و 8 بازی نیز مس��اوی شدند. تراکتوری  ها در 12 بازی نیز مغلوب حریفان خود شدند تا 
آمار باخت هایشان از مجموع برد و مساوی این تیم بیشتر شود. حالا شاگردان ساغلام 7 هفته 
فرصت دارند تا با کسب امتیازات لازم از خطر سقوط به رده پایین تر رهایی یابند، هر چند از 
مربع تیم های تراکتور، فجر سپاس��ی شیراز، نفت مسجد سلیمان و شهرخودرو مشهد تنها دو 
تیم سقوط می کند، اما رده سیزدهم و 17 امتیاز برای تراکتوری که بالاتر از 3 تیم دیگراست 
حاش��یه امنیت ایجاد نکرده و  احتم��ال دارد  این تیم ها از تراکتور پیش��ی گیرند. تراکتور در  
بازی ه��ای باقیمانده خود میزبان تیم های مس رفس��نجان، هوادار تهران، پرس��پولیس تهران 
و فجر سپاس��ی ش��یراز بوده و در خارج از تبریز هم به مصاف تیم های نفت مس��جد سلیمان، 

ذوب آهن اصفهان و نساجی قائم شهر خواهد رفت.

سرنوشت مدافعان استقلال در انتظار هافبک تراکتور
عصرآزادی / س�رویس ورزشی: هافبک 
تی�م تراکتور باید راهی خدمت س�ربازی 

شود. 
به گزارش س��رویس ورزش��ی عصرآزادی، 
اکبر ایمانی هافبک دفاعی تراکتور که متولد 
سال 1371 است در سال 1401 شرط سنی 
30 سال را نیز پشت سر خواهد گذاشت و باید 

راهی خدمت سربازی شود.
هافب��ک دفاع��ی تراکتور ک��ه در تیم های 
ملی پایه بازی کرده و به تیم بزرگس��الان نیز 
دعوت شده، تاکنون با استفاده از این پوئن در 
لیگ برتر بازی کرده اس��ت، اما چون در سال 
جدید 30 س��الگی خود را به اتمام خواهد رس��اند، باید مش��کل خدمت سربازی خود را حل 
 کن��د. وی در بازی مقابل تیم آلومینیوم اراک حضور نداش��ته و یک��ی از 4 غایب تیمش بود.

اکب��ر ایمانی متول��د 1 فروردین 1371 در پارس آباد بوده که در پس��ت هافبک دفاعی برای 
باشگاه فوتبال تراکتور بازی می کند.

اکبر ایمانی سابقه گل زنی در فینال جام حذفی و قهرمانی با تیم تراکتور را در کارنامه خود 
دارد. وی برای بازی دوس��تانه با تیم ملی بوسنی و هرزگوین توسط دراگان اسکوچیچ به تیم 

ملی ایران ایران دعوت شده بود.

پرسپولیس  فوتب�ال  تیم  مربی 
در نشس�ت خب�ری داربی ۹۸ به 
ش�دت از عملک�رد داور انتق�اد 

کرد.
به گزارش ایس��نا، حمید مطهری، 
مرب��ی پرسپولی��س پس از تس��اوی 
تیم��ش مقابل استقلال در نشس��ت 
خبری اظه��ار کرد: همیش��ه عادت 
دارم ک��ه درب��اره فوتبال ن��گاه فنی 
داشته باشم اما برای آقای سیدعلی، 
داور بازی متاسفم. وقتی می خواهند 
از هر کسی که در آستانه بازنشستگی 
است تشکر کنند، او را به عنوان داور 
داربی انتخاب می کنن��د. داور داربی 
باید آماده ترین داور باش��د نه داوری 
که در مرز بازنشس��تگی است! چطور 
ی��ازده بازیکن "ش��یر" م��ا را عصبی 

کرد؟
او ادام��ه داد: ب��رای ای��ن انتخاب 
متاسفم. قرار بود آقای سیدعلی بازی 
ما ب��ا نفت مس��جدسلیمان را سوت 
بزند که ناگهان استوری )اینستاگرام( 
گذاش��ت و او را از بازی ما برداشتند 
پس چطور ب��رای داربی مجددا او را 
انتخاب کردند؟ بین دو نیمه بازیکن 
حری��ف به سینه مه��دی ترابی زد و 
بهتری��ن بازیکن ما را بی��ن دو نیمه 
عصبی ک��رد. داور و ناظ��ر می بیند. 
مرب��ی تیم دوم در ش��روع نیمه دوم 
بالا نمی آید. خیلی راحت ماست مالی 
می ش��ود. واقعا تعجب برانگیز است. 
داور مسابقه یک فوتبال فعال، خوب 
و تماش��ایی را با استرس خود خراب 
کرد. داور باتجربه ما استرس داشت. 
همیش��ه گفتم که م��ا قوی تر از رقبا 
بودیم اما نیاز بود که این مس��ائل را 
بگوی��م. فوق الع��اده ضعیف قضاوت 

کرد.
مرب��ی پرسپولیس با اش��اره به ۱۰ 
نف��ره ب��ودن تیمش در هن��گام گل 
خوردن از استقلال گفت: داور اجازه 
تعوی��ض بازیکن مصدوم م��ا را نداد. 
به بازیکنان��م افتخار م��ی کنم. تیم 
۱۱ نف��ره م��ا با یک گل جل��و بود و 
وقت��ی ۱۰ نفره بودی��م، بازی یک بر 
یک ش��د. استقلال با تی��م ۱۰ نفره 
م��ا و ب��ا ش��اهکار داور و مجموعه او 
مساوی کرد ولی ما هیچ وقت تسلیم 
نمی شویم. تا هفته سی ام می جنگیم. 
م��ا در زمین حقم��ان را می گیریم و 

دیگ��ر نمی توانی��م کاری کنیم. این 
است؟  حکومتی  پرسپوبی��س  همان 
مشخص شد که ما حکومتی هستیم 
یا تی��م دیگر! ما در مس��تطیل سبز 
کارم��ان را می کنیم. هرگز تس��لیم 
نمی شویم. ما می جنگیم. تیم داوری 
باید درباره قضاوت امروز خود توضیح 

دهد.
او در واکن��ش ب��ه اینک��ه ب��ه نظر 
می رس��د تعویض های تیمش در این 
ب��ازی دیرهنگام ب��ود گفت: خیلی با 
استراتژی و ب��ا برنامه کارمان را جلو 
می بردی��م. مصدومی��ت بازیک��ن ما 
یک اتف��اق بود. ب��ازی در کنترل ما 
ب��ود. بعد از تغیی��ر روش بازی خود، 
می خواستی��م واکنش نش��ان دهیم. 
متاسفانه داور بازی اجازه نداد. خیلی 
منظ��م و خوب جل��و می رفتیم. این 
نگاه معمول��ی است که می گوید دیر 
تعویض کردیم. ما جریان های بازی را 
دقیقا بررسی می کنیم. می خواستیم 
واکنش نشان دهیم که اجازه ندادند.

مطه��ری در پاسخ به این سوال که 
وقتی رویکرد تیمش گرفتن امتیازها 
و حق��ش در جریان ب��ازی است، آیا 
داور اج��ازه ای��ن کار را ب��ه تیم��ش 
نداد، گف��ت: ما راجع ب��ه اتفاقی که 
افتاد صحب��ت می کنیم. تصمیم داور 
روی گل��ی ک��ه خوردی��م تاثیرگذار 

بود. وقت��ی می گویم حقم��ان را در 
زمین می گیریم، یعن��ی هفت هفته 
دیگر مانده اس��ت. فاصله ما ۶ امتیاز 
اس��ت و تیم حریف بازی های سختی 
دارد. اگ��ر این صحب��ت را می کنم و 
می گویم ک��ه ما در زمین حقمان را 
می گیریم، به خاطر مسائلی است که 

در زمین دیدیم.
او در واکنش به اینکه مجیدی هم 
مانن��د او گفته اش��تباهات داوری به 
ضرر تیمش بوده و کسی که از خارج 
از کشور این نشست خبری را مشاهده 
کند، چه فکری با خود می کند گفت: 
امیدوارم کسی از خارج نیامده باشد 
و این افتضاح را نبیند. این هفته ها را 
کن��ار هم بگذارید و ببینید داوری به 
نفع کدام تی��م بوده است. نمونه های 

نزدیک به این بازی بوده است.
مطه��ری در پاسخ به این سوال که 
آیا یحی��ی گل محمدی برای ورود به 
زمین و اعتراض به داور مسابقه، تند 
نرفت؟ گفت: شما نمونه های خارجی 
را مث��ال می زنید ک��ه آرام بودند اما 
نمونه های خارجی هم بوده که چنین 
اتفاقی رخ داده است. ببینید مربیان 
زیر چه فش��اری کار می کنند. آقای 
گل محمدی برای چه اخراج ش��د؟ تا 
به حال چنین چیزی دیده اید؟ ببیند 
چه اتفاق��ی افتاد که به م��رز انفجار 

رسید. بازی متوقف بود و دو تعویض 
مقابل چش��مان داور داش��تیم اما او 
بازی را شروع کرد. من نمی گویم یک 
مربی این حق را دارد. همه این مساله 
را می دانیم. این اشتباه فاحشی است. 
خیل��ی صحنه های دیگ��ر هم وجود 
دارد ک��ه می توانیم صحب��ت کنیم. 
توپ به راحتی به دست عارف غلامی 
خورد و داور گذشت اما همان صحنه 
برای اسدی تکرار ش��د و داور آماده 
خطا گرفتن بود. اگر ش��روع صحبتم 
ب��ا داوری بود، به خاطر این است که 
خیلی فش��ار روی ماس��ت و داور در 
حد این بازی نبود. مد ش��ده که هر 
داوری می خواه��د خداحافظی کند، 
یک بازی حس��اس مث��ل داربی را به 
او واگذار می کنند. مربی پرسپولیس 
درباره شرایط فنی این مسابقه گفت: 
در ۱۰ دقیق��ه اول، استقلال دو، سه 
کرنر گرفت و بهت��ر از ما بود اما بعد 
از ۱۵ دقیقه نخست، مسلط بر بازی 
بودیم و از نق��اط مختلف این تیم به 
خوبی استفاده کردی��م و حمله های 
موث��ری داش��تیم و در کانال ه��ای 
کن��اری خیلی خ��وب جل��و آمدیم. 
خیلی راحت از خط دفاعی حریف رد 
شدیم و بازی شکل خوبی داشت. به 
نظرم بازی قش��نگی بود. به نظرم با 
یک داور سط��ح بالاتر، کیفیت بازی 

خیلی بالاتر می رفت.
او درب��اره اینک��ه پرسپولیس بعد 
از زدن گل دفاع��ی بازی کرد گفت: 
اصلا دفاع��ی نبودی��م. موقعیت هم 
داشتیم. یک موقع هایی کنترل بازی 
ب��ا در اختیار داش��تن ت��وپ است و 
نمی گذاری��د حریف ب��ه حمله اضافه 
ش��ود. اگر ای��ن بازی ادامه داش��ت، 
استق��لال در ش��رایط ۱۱ نفره به ما 
گل نمی زد. همه چیز منظم و خوب 
بود. متاسفانه لحظه ای که تیم ما ۱۰ 
نفره شد، شکل تیم ما به هم ریخت. 
طبیع��ی است ک��ه وقتی تیم ش��ما 
جلو اس��ت، بازیکن��ان در دقایقی از 
بازی عقب نشینی می کنند. دستور 

تاکتیکی از بیرون نبود.
مطهری در واکنش به اینکه تیمش 
بعد از گلزنی، عقب می کشد و گاهی 
نمی توان��د از گل زده خود دفاع کند 
گف��ت: به نظرتان احت��رام می گذارم 
ام��ا تیم��ی ک��ه ۴۹ امتی��از گرفته، 
چط��ور عمل ک��رده اس��ت؟ چطور 
بازی های خودمان را بعد از زدن گل 
از دست دادیم که ۴۹ امتیاز کس��ب 
کردیم؟ کدام ب��ازی را بعد از گلزنی 
واگذار کردیم؟ او درباره گل خوردن 
پرسپولی��س و ناتوانی در بس��ته نگه 
داش��تن دروازه گفت: مش��کل کلین 
شیت با سوال قبلی فرق دارد. نگویید 
که نتایج را واگ��ذار کردید. چطور با 
۴۹ امتی��از، نتای��ج را واگذار کردیم؟ 
با اینکه خیل��ی از بازیکنان خودمان 
را از دس��ت دادیم، بهت��ر از پارسال 
عمل کردیم. کجا می گویند ما ثبات 
داریم؟ هم��ه بازیکنان خودمان را از 

دست دادیم. سوالتان خوب نبود.
مرب��ی پرسپولی��س در واکنش به 
اینکه آیا قهرمانی احتمالی استقلال 
را پاک می داند یا ناپاک گفت: درباره 
پاک و غیر پاک صحبتی ندارم. وارد 
این مس��ائل ه��م نمی ش��وم. تا آخر 
تسلیم نمی ش��ویم. وارد این وادی ها 
نمی ش��وم و دنب��ال ای��ن حرف ه��ا 
نیس��تم. خود مردم بهترین قضاوت 
کننده هس��تند. من وارد این مساله 
نمی شوم. پیشاپیش هم عید نوروز را 
به همه تبریک می گویم. اگر در شروع 
صحبت هایم تند رفتم، به خاطر این 
است که نتیجه این بازی تحت تاثیر 

قضاوت داور مسابقه بود.

پیشکسوت تیم فوتبال پرسپولیس معتقد است که خرید 
تازه وارد این تیم نباید در شهرآورد ۹۸ پایتخت در ترکیب 

اصلی تیم »یحیی گل محمدی« قرار می گرفت.
نیما نکیس��ا در مصاحبه با ایرنا در خصوص شهرآورد ۹۸ گفت: 
یکی از جذاب ترین تس��اوی های تاریخ دو باشگاه را شاهد بودیم. 
این دیدار از سرعت بالایی برخودار بود و به ش��خصه از این دیدار 
ک��ه هر لحظه بوی گل می داد، خیلی لذت بردم و موقیعیت های 
خوب��ی هم دو تیم ایجاد کردند که حاصلش دو گل زیبا بود. تیم 
استقلال ۲۰ دقیقه ابتدایی کار عملکرد بهتری داش��ت و توانست 

بازی را در دست گیرد.
پیشکس��وت پرسپولی��س افزود: این دی��دار نویدبخش روزهای 
خیلی خ��وب برای مربی های جوان مانند فرهاد مجیدی و یحیی 
گل محمدی بود. دو مربی عملکرد خیلی جسورانه ایی داشتند و 
در طول بازی نشان دادند که پتانسیل بالایی در مربیگری دارند، 
ه��ر دو مربی تعوی��ض های خوبی را انج��ام داده و در روند بازی 

تاثیرگذار بودند.
وی درباره عملکرد تیم داوری نیز گفت: تبریک و خسته نباشید 
ب��ه تیم داوری که با توجه به سرعت بالای بازی، عملکرد بس��یار 
خوب��ی داش��تند به ویژه دو کمک داور که ب��ه نظر من در صحنه 

گل های دو تیم عملکرد عالی به نمایش گذاشتند. به نظر من گل 
استقلال اصلا افساید نبود باز باید دید نظر کارشناسان داوری در 

این باره چگونه است.
دروازب��ان اسبق پرسپولیس درباره عملک��رد دروازه بان های دو 
تیم نیز افزود: دو دروازبان عملکرد خوبی داشتند مخصوصا احمد 
گوهری که اولین دربی خود را تجربه می کرد. جا دارد  تشکر کنم 
از داوود فنای��ی و حامد لک که این فرصت را برای این گلر جوان 
فراهم کردند. حس��ینی نیز در سالهای اخیر عملکرد بدون فراز و 

نشیبی داشته و به جرات جزو سه دروازه بان برتر لیگ است.
نکیس��ا در رابطه با خریدهای خارجی دو تیم گفت: خرید های 
استقلال نس��بت به خرید های پرسپولیس هماهنگ تر هس��تند. 
ش��یرزاد تمیروف نباید در ترکیب اصل��ی قرار می گرفت و به نظر 
من مهدی عبدی برای قرار گرفتن در ترکیب اصلی گزینه بهتری 
بود. وی در پایان اضافه کرد: تش��کر می کنم از تمامی کسانی که 

باعث شدند این بازی زیبا با حضور تماشاگران برگزار شود.

رییس سابق انجم�ن اسکیت هاکی روی 
ی�خ گفت: به واسطه ۴۲ رأیی که در مجمع 
اخذ کردم، حکم هیات رییسه به من تعلق 
گرفت. البته اص�ا این حکم به من تحویل 
داده نش�ده است و باب�ت حکمی که هنوز 

نگرفتم چرا باید استعفا کنم؟
کاوه صدقی در گفت وگو با خبرنگار ورزش��ی 
ایرنا درباره استعفای خود از فدراسیون اسکیت 
اظه��ار داش��ت: در دو م��اه گذش��ته انتخابات 
فدراسیون اسکیت را داش��تیم. من و تعدادی از 
ورزشکاران، در حوزه انتخاب ریاست فدراسیون 
نظرات متفاوتی ارائه کردیم و این باعث شد که 
دلخ��وری هایی به وجود بیای��د که متاسفانه به 
نظر می رسد همچنان تیم مدیریتی فدراسیون 
نتوانس��ته از آن گ��ذر کن��د. پ��س از برگزاری 
انتخاب��ات فدراسیون به جهت این که دو دهه با 
رییس جدید فدراسیون ارتباط دوستی داشتم، 

به عنوان اولین نفر برای او گل ارسال کردم.
وی اف��زود: اولی��ن دست��اورد ب��زرگ ای��ن 
فدراسیون کس��ب نایب قهرمانی دیویژن ۴ بود 
ک��ه تیم من و انجمن اسکی��ت هاکی به دست 
آورد. ریی��س فدراسیون به م��ن اعلام کرد که 
تصمیم دارد شخص دیگری را به عنوان رییس 

انجم��ن اسکیت منصوب کند. ب��ه او گفتم که 
ش��اید زمان مناسبی نباش��د و اجازه دهد تا ما 
به مس��ابقات اعزام شویم و پس از بازگشت این 
تغییر صورت گیرد اما او همچنان اصرار داشت 
که رامی��ن عتیقه چی به عن��وان رییس انجمن 

اسکیت هاکی انتخاب شود.
رییس سابق انجمن اسکی��ت هاکی روی یخ 
عنوان کرد: از آنجایی که عتیقه چی را به عنوان 
یک فرد متخصص می شناختم، به او گفتم که 
افتخ��اری است تا در زیرمجموع��ه او کار کنم. 
جلس��ه ای به این منظور برگزار شد و عتیقه چی 
قبول همکاری نکرد. ریاس��ت فدراسیون گفت 
که مایل است تا شخص دیگری را انتخاب کند 
که باز هم م��ن از او درخواست کردم که اجازه 
دهد بعد از بازگش��ت از مسابقات، بدون این که 
هیچگونه کار رسانه ای انجام دهم، استعفا بنویسم 
و هر شخصی را که مایل بود، انتخاب کند.   وی 
اضافه کرد: دیروز با این مورد مواجه ش��دم که 
احکام هیات رییس��ه به دست اعضا رسیده و با 
استعفای بنده از هیات رییسه موافقت کرده اند. 
با استناد به متن استعفا، اینجانب از مس��وولیت 
های داخل فدراسیون استعفا دادم. حکم هیات 
رییسه حکمی بود که به واسطه ۴۲ رأیی که در 

مجمع آوردم به من تعل��ق گرفت. لازم به ذکر 
است رییس فدراسیون ۳۰ رأی بدست آورد که 
من بالاترین رأی را در مجمع کسب کردم. این 
حک��م را هم وزیر ورزش و جوانان صادر کرده و 
جال��ب است که اصلا ای��ن حکم به من  تحویل 
داده نشده است و بابت حکمی که هنوز نگرفتم 
و اتفاقی که مربوط به رییس فدراسیون نیست، 

چه استعفایی باید بدهم؟
صدق��ی یادآور ش��د: بدیهی  اس��ت استعفا از 
هیات رییس��ه فدراسیون ها باید به مجمع ارائه 
شود که بنده همچین تصمیمی نداشته و ندارم 
چرا که حتما بی احترامی به مجمع خواهد بود 
و اگر امکان فعالیت در این سمت را نبینم حتما 

موضوع را با مجمع در میان خواهم گذاشت.

پیشکسوت پرسپولیس: 
تمیروف نباید در ترکیب اصلی پرسپولیس بازی می کرد

رییس سابق انجمن اسکیت هاکی: 
بابت حکمی که نگرفته ام چرا باید استعفا کنم؟

بازیکنان »شیر« ما را عصبی کردند
مربی تیم فوتبال پرسپولیس: 


